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Szanowny Panie Prezydencie,

Hotel Olimpia w tym roku miał zostać przekształcony lub wynajęty innym, prywatnym podmiotom gospodarczym. W związku z tym stosuję
zapytania:
1. Jak ostatecznie zakończyła się procedura budowy tam domu spokojnej starości dla Włochów?
2. Czy miasto zainicjowało kolejne możliwości wobec innych firm celem wynajęcia tego obiektu pod różną działalność? Jeśli tak to jakie?
3. Jakie miasto ma plany wobec tego Hotelu?
4. W jakiej skali miasto planuje modernizację Hotelu?
5. Jakie firmy są zainteresowane współpracą odnośnie Hotelu?
6. Jaka jest kondycja finansowa hotelu za pierwsze dwa kwartały?

Proszę o przekazanie jak najobszerniejszych informacji odnośnie przyszłości, planów zagospodarowania Hotelu.

Z wyrazami szacunku,
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